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ARTICLE GROUP - 产品族 

 

Article-No./物料号: ->List/列表 

 
We herewith declare the compliance of this product with the Chinese marking requirements set forth in the 
“Management Methods for the Restriction of the Use of Hazardous Substances in Electrical and Electronic 
Products” (Order No. 32 of the MITT, etc.) and SJ/T 11364-2014 marking for the restriction of the use of 
hazardous substances in electrical and electronic product. 

本产品符合《电器电子产品有害物质限制使用管理办法》（工信部第 32号令）及 SJ/T11364-2014 电子电气产品

有害物质限制使用标识要求中规定的中文信息标注的规定，特此声明。 

 
This product can be recycled and used safely during its environmentally friendly use period. 

该产品在其环保使用期限内可安全回收再利用。 

 

 

The Environmentally Friendly Use Period (EFUP) for the product is 25 years, unless otherwise 
marked. The Environmentally Friendly Use Period is valid only when the product is operated 
under the conditions defined in the product documentation. 

除非另行说明，该产品的环保使用期限（EFUP）为 25年。该产品的环保使用期限仅适用于产品资料中规定

的使用条件。 

 
This product should be recycled after its environmental protection use period has expired because it may 
contain substances or elements as shown in the following table: 

由于该产品可能含有下表所列的物质或元素，在其环保使用期满后应进行回收： 

Part NameA 

部件名称 

Hazardous Substance 

有害物质 

Lead 

铅 

(Pb) 

Mercury 

汞 

(Hg) 

Cadmium 

镉 

(Cd) 

Hexavalent 
Chromium 

六价铬 

(Cr (VI)) 

Polybrominated 
biphenyls 

多溴联苯 

(PBB) 

Polybrominated 
diphenyl ethers 

多溴联苯醚 

(PBDE) 

Housing 

外壳 
O O O O O O 

PCB (printed circuit board)1 

PCB（印刷电路板)¹ 
O O O O O O 

Display 

显示器 
O O O O O O 

Electro mechanics Parts 

电机部件 
O O O O O O 

Battery 

电池 
O O O O O O 

External Power Supply 

外部电源 
O O O O O O 

 
A  Not applicable lines can be erased; 不适用时可擦除 
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Connectors 

连接器 
X O O O O O 

Electronic supplement2 

电子附件² 
O O O O O O 

Cable 

电缆 
O O O O O O 

 

This table is prepared in accordance with the provisions of SJ/T 11364.  

该表依据 SJ/T 11364标准的规定制定。 

O: Indicates that said hazardous substance contained in all of the homogeneous materials for this part is 

below the limit requirement of GB/T 26572。  

表示该部件所有均质材料所含的上述有害物质低于 GB/T 26572限定的标准 

X: Indicates that said hazardous substance contained in at least one of the homogeneous materials used 

for this part is above the limit requirement of GB/T 26572。 

表示该部件至少有一种均质材料所含的上述有害物质高于 GB/T 26572限定的标准 

 
The table shows where these substances may be found in this Electrical and Electronic Product.  

下表为该电器电子产品可能含上述物质的部件。 

 
1 Printed circuit board includes a printed circuit board and its components. 

印刷电路板包括印刷电路板及其元件。 
2 Electronic supplement includes additional parts which are not independent devices and are delivered 

with this article, for example a memory card for a controller. 

电子附件包括与该产品一同交付的作为附属部件的非独立设备，例如，控制器的存储卡。 

 

 
 
The information on substances corresponds to our present knowledge as well as the status of legislation 
mentioned in this declaration on the date of issue. In this respect we specifically take the statements and 
indications of our suppliers and service providers as a basis.  

相关物质的信息符合本声明发布之日声明所述的立法状态以及我们现有的知识水平。本声明依据我方供应商以及

服务提供商所作的声明和说明。 

 
Issued at 2023-08-16 by: 

发布日期 2023-08-16 发布方: 

SKS Kontakttechnik GmbH 
Neue Schichtstr. 14 
09366 Niederdorf 
Germany 

Phone: +49 37296/930-300 
Fax:  +49 37296/930-301 
 

 

 
Should you have any further questions please contact 

若有任何疑问，请立即与我们联系:                     info@sks-kontakt.de 

 
 
© All rights reserved. 

© 版权所有 

  

mailto:info@sks-kontakt.de
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Article-No./物料号 Article Description (Name)/产品描述 

93004610X VON 20 

93004710X VON 30 

93005810X VQ 20 

930113100 KLEPS 30  sw 

930113101 KLEPS 30 rt 

930147000 BU 10 

930147700 BU 10 Au 

93030810X MBI 1 

93180410X KUN 30 

932793001 PMS 4 

932827001 PMS 250 

932959001 PMS 0,64 

932961001 PMS 2 

933003001 PMS 4 KFZ 

93416010X MAL N 4-0,64/100-0,25 

97230910X KLEPS 2900 

97231710X PRUEF 2600 

972339001  
972341001 MMS 2030 

972342001 MMS 2040 

97305310X KLEPS 60 

97336810X PRUEF 2 

973528100 KLEPS 250  sw 

973528101 KLEPS 250  rt 

97353110X MPS 1 

97359510X MVL 2/50 

973458000 Steckerstift 114652 
 
 
 


